
 

 

 ENKÖPINGS BRIDGESÄLLSKAP 

 Protokoll från styrelsemöte 5 december 2021, Nr 151 

 

 

Närvarande: Robin Holmqvist, Håkan Lindh, Stefan Giertz, Ragni Kaiheden, Kent 

Tibbelin, Ingrid Ekstrand och Anette Maretics. 

  

Frånvarande:  Britt-Marie Frölén 

 

 

§ 1 Föregående Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna.  

protokoll 

  

§ 2 Kommentar Robin har kontaktat kommunen och fakturabeloppet stämmer gällande 

från föregående hyra av lokalen på ENA-träffen. 

protokoll    

 

§ 3 Kommande Februari månads program ska göras till nästa styrelsemöte.  

program   

 Ärtsoppsbridgen fungerade perfekt och var mycket trevlig.  

  

 Skinkbridgen är redan fullbokad och Christer Cedergren är tävlingsledare. 

 

 Vi diskuterar om vi ska ha fyrmanna för de som går kursen nu, när kursen 

är slut. Robin behöver hjälp av Ragni som tävlingsledare den 20 december. 

 

 Håkans tävling blir den 5 februari klockan 13.00 då vi börjar med mat.

   

 Vi diskuterar uppstart av ENA-serien och vi beslutar att det inte blir någon 

uppstart i vår, vi avvaktar till hösten. Vi avvaktar även med 

Enköpingsserien. 

 

 Styrelsen beslutar att vi ska ha veterankval hos oss onsdagen den 2 februari 

2022. Anette får i uppdrag att meddela Anders Lövling detta.  

  

 Onsdagen den 5 januari är det inget spel på klubben, då det är 

trettondagsafton. Uppdatering sker på listan på anslagstavlan och 

hemsidan.  

   

 Vi kan söka bidrag från Upplands Bridgeförbund som har en 

utbildningsfond. Vi har totalt 36 som går kurs (24 på dagen och 12 på 

kvällen). Robin får förnyat uppdrag att göra en skrivelse/ansökan.   

 

§ 4 Övrigt Upplands Bridgeförbund (har via Anders Lövling) frågat om vi vill ha 

utbildning i Ruter och BM. Styrelsen beslutar att vi önskar det och frågar 

samtidigt om de kan ha Steg 1-utbildning hos oss i Enköping. Förslag på 

två helger som skulle passa är 15-16 eller 29-30 januari. Anette framför 

detta till Anders.   

 

 Vi har fått två nya medlemmar till klubben och ytterligare två personer till 

som vill blir. Robin behöver ha uppgift på namn och vilken klubb de 

tidigare varit medlem i, så skickar han mail till Bridgeförbundet så blir 

ändringen gjord.  

 

 

 



 

 

 

 

 Ragni har lagt ut information om klubbens bankgiro på vår hemsida. 

 

 Robin ska köpa in nya pennor till whiteboardtavlorna. 

 

 Vi har fått inbjudan till klubbträff söndagen den 23 januari. Styrelsen 

beslutar att vi har fullt upp med vår egen klubb så det kommer ingen från 

Enköping. Anette meddelar Anders Lövling beslutet.  

 

 Stefan har pratat med Peter Svensson som ska försöka ta bort vår 

facebooksida.   

 

 Vi rapporterar inte tävlingar när alkohol serveras. Vi undersöker om  

 det är möjligt att lägga upp givarna på vår hemsida gällande dessa 

 tävlingar.  

 

 På nästa årsmöte måste årsmötet ge styrelsen i uppdrag att utse 

firmatecknare.  

 

 Toalettsitsen har Christer Elovsson lagat. 

 

 Anette har ny mailadress som är; anettemaretics@icloud.com 

  

   

§ 5 Ekonomi Kent informerar om att ekonomin är fortsatt stabil.  

  

  

§ 7 Nästa möte Nästa styrelsemöte är söndagen den 9 januari 2022 klockan 16.00.  

 

 

 

 ……………………………. …………………………. 

 Robin Holmqvist  Anette Maretics 

 Ordförande   Sekreterare 


